
PROTOKÓŁ 5/2022 

 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej odbytego w dniu     

27 maja 2022 r. 

Początek posiedzenia godz. 9
00

, zakończenie godz. 10
30

. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Pan Jan Pilipiuk. 

Obecni: 

1. Jan Pilipiuk 

2. Barbara Hołowieniec 

3. Krystyna Pawlik 

4. Marcin Tkaczuk 

W posiedzeniu uczestniczył Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Omówienie spraw związanych z konkursem na dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Sosnówce. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zakończenie. 

1. 

 Przewodniczący Komisji Pan Jan Pilipiuk dokonał jej otwarcia witając wszystkich 

uczestników obrad i zapoznając z porządkiem obrad. 

2. 

Przystępując do realizacji pierwszego punktu obrad Wójt Gminy Pan Marcin 

Babkiewicz poinformował, że w związku z upływem  terminu powierzenia stanowiska 

dyrektora szkoły Pani Annie Olejnik planuje ogłoszenie konkursu na dyrektora szkoły w 

Sosnówce. 

Radna Pani Barbra Hołowieniec zwróciła się z pytaniem, czy konkurs już został 

ogłoszony. 



Wójt wyjaśnił, że po akceptacji komisji w dniu dzisiejszym konkurs zostanie ogłoszony. 

Pani Krystyna Pawlik stwierdziła, że jednym z wymagań dla osoby kandydującej jest 

ukończenie zarządzania szkołą, a takich osób w SP Sosnówka jest niewiele, natomiast 

zatrudnienie osoby spoza szkoły generuje dodatkowe koszty. 

W odniesieniu do powyższej wypowiedzi głos zabrała radna Pani Barbara 

Hołowieniec wyjaśniając, że obecnie  w szkole pięciu nauczycieli jest na urlopie 

zdrowotnym, co również generuje bardzo duże koszty, ponieważ była konieczność 

zatrudnienia dodatkowych nauczycieli. Zdaniem radnej zmiana nauczycieli, jak również okres 

pandemii i zdalnego nauczania bardzo niekorzystnie wpłynęły na poziom wiedzy dzieci. 

W podsumowaniu toczącej się dyskusji Wójt poinformował, że będzie prosił komisję 

konkursową aby dokonała wyboru właściwej osoby na dyrektora szkoły, niezależnie czy 

będzie to miejscowy nauczyciel, czy też osoba spoza szkoły. Osoba taka musi przedstawić 

dobrą wizję szkoły 

Członkowie komisji jednogłośnie poparli stanowisko Wójta w sprawie przeprowadzenia 

konkursu. 

3. 

W dalszej części obrad Członkowie Komisji dyskutowali o konieczności poprawy 

bezpieczeństwa przed budynkiem szkoły w Sosnówce. Rozważano różne możliwości mogące  

zapewnić bezpieczeństwo uczniom uczęszczającym do szkoły. Pan Wójt zapewnił, że po raz 

kolejny przeprowadzi rozmowę z Zarządem Dróg Powiatowych jak i Policją w tej sprawie. 

Następnie Pani Barbara Hołowieniec zwróciła się z pytaniem do Wójta Gminy z 

jakich funduszy OSP w Sosnówce maluje budynek OSP. W odpowiedzi Wójt informował, że 

OSP otrzymała 10 tys. zł  na ten cel  z Powiatowej Komendy Straży Pożarnej w Białej 

Podlaskiej. Jest to kwota niewystarczająca. W związku z powyższym Wójt wystąpi na 

najbliższej sesji o zajęcie stanowiska przez radnych w tej sprawie. Kwota brakująca to 4 tys. 

zł. 

Następnie radna wskazała Wójtowi konieczność zajęcia się uporządkowaniem placu 

przed budynkiem Urzędu Gminy i Placu Piłsudskiego. 

Wójt zapewnił, że wskazany plac i miejsce przy budynku UG zostaną uporządkowane. 

Informował również o planowanej rewitalizacji obejmującej budynek po byłej szkole w 

Rozwadówce i przeznaczenie go na siedzibę Spółdzielni Socjalnej. Działalność Spółdzielni 

pozwoli na aktywizację  osób wykluczonych i jednocześnie zaspokojenie wielu potrzeb 

samorządu. 

 

 



4. 

Po wyczerpaniu planowanej tematyki obrad Przewodniczący Komisji podziękował 

wszystkim za udział uznając kolejne posiedzenie Komisji za zakończone. 

 

Protokółowała                                                       Przewodniczący Komisji 

Marzena Lotek                                                            Jan Pilipiuk 


